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Särskilt yttrande 
§247 Bollmoravägen informa3onsärende 

Samhällsbyggnadskontoret har sedan 2018 utre9 trafiksitua<onen samt studerat och 
förprojekterat delar av Bollmoravägen och Njupkärrsvägen. Den kostnadsberäkning som 
tagits fram är hissnande och här måste man ta nya tag och se över helheten igen.  

I samband med a9 kommunfullmäk<ge antog detaljplanen om nya bostäder på Granit-
vägen så gavs e9 tydligt poli<skt besked om a9 korsningen Bollmoravägen/Njupkärrsvä-
gen måste lösas innan byggna<onen startade. Så blev inte fallet och det byggs för fullt 
men korsningen är inte åtgärdad. 

2018 fa9ade dåvarande miljö- och samhällsbyggnadsutsko9et e9 beslut om a9 godkän-
na e9 utvecklingsprogram för Bollmoravägen, sträckan Njupkärrsvägen – Tyresövägen. 
Sam<digt fa9ade man beslut om a9 notera e9 ordförandeuppdrag om en ny trafiklös-
ning i korsningen Bollmoravägen/Njupkärrsvägen/Granitvägen. 

Man kan konstatera a9 den grova kalkylen som angavs i utvecklingsprogrammet som 
godkändes har blivit minst 7 gånger högre och här behöver man se över de9a på ny9. 

Anki Svensson (M) 
Opposi<onsråd 


	Särskilt yttrande

